
 Konvaljen 

 

Protokoll 3 – Styrelsemöte SPF Konvaljen 
Torsdag den 16 april 2024 kl 15 

Närvarande: Torbjörn Nordström, Anna-Britta Wallner, Ulla-Karin Enbom, Ola 
Carlström, Ingemar Bodén, Lilian Östman, Britt Andersson, Lena Lindberg Brunk. 
 
Inledningsvis avtackades Anette Sten med fika och blommor eftersom hon efter 
många år i valberedningen nu valt att ”kliva av”.  
 
 
Öppnande   
Ordförande öppnade mötet. Sekreterare för mötet var Ulla-Karin och justerare Anna-
Britta. 
  
Dagordning 
Dagordningen fastställdes. Bestämdes att ordförande skickar ut kallelse med 
dagordning ett par dagar innan varje styrelsemöte i framtiden. 
  
Föregående protokoll. 
Minnesanteckningar från mötet i april godkändes med följande kommentarer. Lilian 
som är Konvaljens äldreombud påtalade att hon ännu ej fått tillgång till handlingar 
från KPR möten. Konvaljens dator skulle kompletteras med program till dagens möte, 
vilket inte ordnats. Ola som lovat fixa detta gör ett nytt försök till nästa möte. 
Bestämdes att ordföranden Tobbe kan nyttja denna dator för Konvaljens räkning tills 
vidare. 

Ingemar meddelar att styrelseprotokollen nu finns tillgängliga på hemsidan samt att 
de kommer att läggas upp fortsättningsvis. 
  
Ekonomisk rapport  
Ola meddelar att det inte hänt mycket sen förra mötet. Konvaljen har fått 5000 kr från 
distriktet till Trafiksafariet. 
 
Aktivitetsgruppens rapport 
 
Genomförda/planerade aktiviteter 

Gökottan 9 maj (Kristi Himmelfärdsdag) 
18 personer samlades vid HAIF-stugan denna tidiga morgon. Lite kallt men väldigt 
vackert i denna vitsippsbacke. Matsäcken intogs inomhus där Christer Björn 
berättade om HAIF 100 år.  Bilder och kort text har lagts ut på hemsidan. 



Fikaträffar  
- Extra fikaträff planerad till den 22 maj i Torsåker. Ola påminner med SMS. 

Hela Hofors Historia  
Träff 2 - Ännu ej klart med kyrkan och kyrkogården i Hofors. Peter gör ett nytt försök 
att ordna detta före sommaren. 

Träff 3 - resegruppen har fått i uppdrag att arrangera en bussresa från Gävle till 
Hofors  för att besöks Hofors Herrgård och för att få veta mer om Hedvig Ulfsparre. Vi 
försöker lägga in den som en del i ”Hela Hofors Historia”. E-B undersöker detta 
vidare.  

Grillkväll vid Edsken  
Som planerad den 11 juni. Grekisk grillbufé samt underhållning av Gränsbandet. 
Program/inbjudan har skickats ut denna vecka, finns även på hemsidan. (Ola 
påminner via SMS). 

Oktoberfesten  
Som tidgare planerat till den 10/10 på Folkets Hus. Lena meddelar att det är klart 
med Shamrock den 10/10. 

Övrigt  

Resegruppen  
Eva-Britt och Lena berättar om resan med Viking Glory som de varit på tillsammans 
med distriktets resegrupp. De träffade olika researrangörer som alla vill att vi bokar in 
resor och kommer med nya idéer.  

Surströmming var på tapeten igen. Bestämdes att försöka ordna en Surströmmings-
resa till Borkbo i slutet på augusti UK hör sig för med Borkbosuring och Östen som 
underhållare.  

Diskuterades ”Träffpunkt Folkan” som arrangeras av ABF och PRO. Vi tycker att det 
är ett bra arrangemang men tycker inte att vi ska delta för SPF:s räkning eftersom  vi 
inte varit med och planerat och ej finns med med logga eller namn i inbjudan och 
annons. 

Kultureftemiddag 6 oktober på Folkets Hus. Lena har för SPFs räkning detagit i 
planeringen i samarbete med Finska  föreningen som är huvudarrangör. SPF står 
därför med i inbjudan som  medarrangör till detta  evenemang. Det blir en fullspäckad 
eftermiddag på Folkan med olika aktiviteter och underhållning. Lena kommer att 
representera SPF på plats.  

Aktivitetsgruppens spåningar......  

Skulle vara roligt att, arrangera något på Folkan för ungdomar i Hofors – något för de 
yngre på eftermiddagen och något för äldre ungdomar på kvällen. Musik och dans m 
m. Funderar på saken.  

En nyårsbaluns på konserthuset diskuterades. Vi låter tanken sjunka in. 



 
 
Övriga rapporter 
 
Ola och Tobbe rapporterar från distriktets ordförandeträff: 
 
Punkter som hanterades på mötet;  
 
Medlemsantal 
• Gästrikland har 3392 medlemmar. Konvaljen har 212 medlemmar 
 
Kommande Arrangemang i distriktet: 
• Distriktstävling i Golf 
• Boul tävling 
• Trafikssafari – (Ivve arrangerar detta för Konvaljens räkning) 
• Järnkoll 
• Höstkonferens i Gävle 
• 60 + mässa  i höst( Lilian är Konvaljens kontaktperson,  vi tar fram en folder att ta 

med) 
 
Övrigt 
• RPR – regionens pensionärsförening representeras av 4 personer från distriktet. 
• Hur får vi nya medlemmar – Förutsättningarna är olika för föreningarna. 

Sandviken har många medlemmar 1000 personer men de har också möjlighet att 
söka pengar från Göranssonska fonden för aktiviteter. 

• Alla föreningar har möjlighet att nominera personer till distrikt- och 
förbundsstyrelsen. 

• Öppna för möjligheten att bli stödmedlem. 
• Sandvikens medlemmar har rabatt i vissa affärer – Konvaljens medlemmar har 

också möjlighet att nyttja detta genom att visa upp medlemsbevis. (Tobbe föreslår 
att vi försöker få till något liknande i Hofors, bättre att vi handlar i Hofors.) 

• Diskussioner om hur vi på ett tydligt sätt ska nå ut med information om SPF i olika 
sammanhang. SPF är den största pensionärsföreningen i Sverige. 
 

 
Nästa möte 
 
Nästa styrelsemöte är den 18 juni kl 13.00. då på Folkets Hus i nya lokalerna. 
Till nästa styrelsemöte bjuder vi in förra ordföranden och sekreteraren för avtackning. 
 
 
Ulla-Karin Enbom  Torbjörn Nordström 
Sekr   Ordförande 
 
 
 
Anna-Britta Wallner 
Justerare 
 



 
 

 

 


